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Toekomstige 
wijzigingen in 
Gemeenschappelijke 
Regeling (GR) en 
wijziging 
gemeenschappelijke 
regeling OD NHN

NLG 15-03-
2021

Olthof, J. 
Stigter, E.

Gedeputeerde Stigter antwoordt dat de juridische 
wijzigingen reeds worden bijgehouden in de "was/wordt-
lijst". Hij zegt echter toe dat bij toekomstige wijzigingen 
in de GR een versie zal worden verschaft die ook voor niet 
juridisch onderlegden goed leesbaar is en waarin ook de 
consequenties voor PS zullen worden toegelicht.  Aan 
Statenlid Kostic (PvdD) zegt gedeputeerde toe om richting 
de OD het verzoek mee terug te nemen om in het brede 
spectrum aan werkzaamheden van de OD ook de term 
"gezondheid" op te nemen.

Vergunningen, VTH-
traject en voortgangs-
rapportages Tata Steel

PS / NLG 08-03-
2021

Olthof, J. Gedep. Olthof: U en de omgeving willen weten welke 
stappen worden gezet, welke concrete maatregelen 
worden genomen en wat het resultaat daarvan zal zijn. Er 
ligt een motie van de PvdD. Ik heb al toegezegd dat het 
college voor de zomer met een eerste rapportage komt. 
Daarin zal een voorstel worden gedaan, waarover het 
college met de Staten in overleg wil gaan over wat in de 
rapportage moet worden meegenomen en gerapporteerd 
kan worden. Waar zijn we afhankelijk van Tata? Wat 
kunnen we zelf? Wat kunnen we op het gebied van 
gezondheid melden? We zullen dit onderdeel voor de 
zomer agenderen en het gesprek met u aangaan. Dat 
geldt ook voor het mandaatbesluit, als het gaat over de 
rol van de Omgevingsdienst, in relatie tot de Provincie.   
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We deden de toezegging dat we rond de zomer met een 
eerste rapportage Voortgang Programma Tata Steel 
komen.  De evaluatie van de Rekenkamer. Mijn antwoord 
zat versleuteld in de melding dat we constant de 
voortgang van het Programma Tata Steel meenemen. Wat 
mij betreft is het daarvan een onderdeel. We moeten aan 
de Rekenkamer zelf ook een en ander rapporteren. We 
zullen u daarover zeker informeren. Aan het eind van het 
jaar zullen we u informeren over hoe de aanbevelingen 
zijn overgenomen in het Programma Tata Steel of in de 
Uitvoeringsagenda, zoals die is opgesteld. Voor het einde 
van het jaar wordt dat met de Staten besproken.

NLG 15 maart 2021: 
V.w.b. aanscherping van de vergunningen verwijst 
gedeputeerde naar de motie in PS van 8 maart jl. GS 
zullen met een rapportage en terugkoppeling komen over 
het gehele VTH-traject. Een van de eerste stappen die zijn 
gezet is de aanscherping van de regels voor 
schrootverwerking, waarop ook een zienswijze van Tata is 
ontvangen, en de aanvullende maatregel aangaande de 
pelletfabriek.  In de volgende rapportages zal GS ook de 
voortgang van de verschillende trajecten met PS delen. 
Gedep. Olthof zegt toe de Staten te zullen informeren 
over de voortgang van het digitaliseren en proactief 
openbaar maken van stukken.

Vergunning 
pelletfabriek

NLG 11-02-
2021

Olthof, J. Statenlid Kostic (PvdD) bedankt de inspreker van de 
Dorpsraad Wijk aan Zee. Klopt het dat aan de Dorpsraad is 



Openstaande toezeggingen Leefbaarheid, Gezondheid en Milieu – voor commissie NLG 19-04-2021

toegezegd dat de investeringen in de pelletfabriek 
opgenomen worden in de vergunning?   In de richting van 
Statenlid Kostic (PvdD) merkt gedeputeerde op dat de 
inspreker van de Dorpsraad Wijk aan Zee inderdaad goed 
begrepen heeft dat ondanks de vrijwillige investering van 
300 miljoen euro door Tata zelf, GS het voornemen 
hebben om de maatregel op te nemen in de vergunning. 
Gedeputeerde heeft dit ook als zodanig aan inspreker 
medegedeeld.

Rapport 
Randstedelijke 
Rekenkamer 'stof tot 
nadenken''

NLG 11-02-
2021

Olthof, J. V.w.b. het mandaatbesluit met de OD NZKG merkt 
gedeputeerde op dat n.a.v. het Rekenkamerrapport 
bekeken zal worden waar het nog aangescherpt kan 
worden. Hij hoopt voor de zomer met een update van het 
mandaatbesluit naar PS te komen, waarbij heel 
nadrukkelijk naar de aanbevelingen van het 
Rekenkamerrapport zal worden gekeken. Gedeputeerde 
bevestigt dat GS alle aanbevelingen overnemen.   Het 
college heeft overigens bij de OD uitvraag gedaan wat 
nodig is om de stappen te kunnen te zetten en om het 
programma Tata en de Uitvoeringsagenda waar te maken. 
Daar heeft de OD een opgave voor verstrekt. Dit heeft 
uiteindelijk geleid tot het bedrag van 2,8 miljoen euro. 
Indien zich iets voordoet waardoor het bedrag niet 
voldoende blijkt, dan zullen GS het opnieuw beoordelen. 
Op dit moment is daar geen sprake van.   De VVD vroeg 
naar een gelijk speelveld. Gedeputeerde erkent dat Tata 
veelal de maatschappelijke discussie over VTH-taken 
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domineert. Noord-Holland kent ruim 140 Brzo-bedrijven 
waar de provincie ook controleert. Tata heeft aangegeven 
dat het strengere wet- en regelgeving liever opgelegd 
krijgt vanuit Europa, zodat die voor alle vergelijkbare 
bedrijven geldt en niet sec voor Tata. Gedeputeerde denkt 
dat het terecht is om de strengere regels via de BBT op te 
leggen, want dan gelden die uiteindelijk voor alle spelers 
in de markt. Gedeputeerde bevestigt derhalve dat er 
wordt gestreefd naar een gelijk speelveld.   De provincie 
gaat zowel via het Rijk als haar eigen lobbytraject in 
Europa aanhangig maken dat voor een aantal BREF's een 
actualisatie moet plaatsvinden. Statenlid Kostic (PvdD) 
vraagt of die lobby snel kan worden opgestart en of 
gedeputeerde PS daar regelmatig van op de hoogte wil 
houden. Gedeputeerde Olthof is daar uiteraard toe bereid. 
Maandelijks is er de VTH-brief. Er wordt thans bekeken 
hoe die kan worden geüpdatet zodat die voldoet aan de 
huidige wensen van PS. Daar zullen GS bij PS op 
terugkomen.

Kadernota's 
omgevingsdiensten

NLG 08-02-
2021

Olthof, J. 
Stigter, E.

De heer Roosendaal (VVD) meent dat in dit stuk een 
samenvatting mist van de financiële impact in totalen en 
wat betreft het gevraagde aandeel van de provincie hierin. 
De VVD ziet graag dat dat in volgende vergelijkbare 
stukken wordt meegenomen, opdat in één oogopslag 
helder is wat de negatieve financiële impact van de 
voorstellen is.  Het verzoek van de heer Roosendaal (VVD) 
om in het vervolg ook de totalen op te nemen, zal 
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gedeputeerde overbrengen. Uiteindelijk wordt het stuk 
gemaakt voor alle deelnemers en niet alleen voor de 
provincie. Gedeputeerde vindt het een terecht verzoek om 
in één oogopslag de effecten te kunnen zien.

Concrete Agenda Tata NLG 14-01-
2021

Olthof, J. Op de vraag van de Partij voor de Dieren hoeveel tijd Tata 
krijgt om de SCR-techniek volgens BBT toe te passen, 
antwoordt gedeputeerde dat hij hoopt dat hij niet alleen 
het vertrouwen van de bewoners maar ook dat van 
Statenlid Kostic kan terugwinnen. GS komen binnenkort 
met een concrete agenda, voorzien van een tijdspad, 
waarmee inzichtelijk wordt wanneer Tata wat gaat doen.

Brief over verdeling 
verantwoordelijkhede
n tussen gemeente, 
provincie en O.D.

NLG 25-11-
2019

Stigter, E. De specifieke situatie van het terugtrekken van een 
gemeente  uit de O.D. speelt al lang. Wat dit financieel 
betekent voor Schagen en de achterblijvende deelnemers, 
is nog niet bekend. Staten zijn hier niet actief over 
geïnformeerd, sommige stukken waren wel openbaar. 
Gedeputeerde vindt het verstandig om hierover een brief 
aan de Staten te sturen. Het gaat om plustaken en het is 
een verschil van inzicht tussen de OD en het 
gemeentebestuur van Schagen. Dit is de aanleiding 
geweest om de Gemeenschappelijke Regeling voor de 
achterblijvers zo te wijzigen, dat er geen 
miscommunicatie meer is in het geval van uittreding. Met 
deze wijziging zou dat moeten zijn dichtgetimmerd.  (…) 
Gedeputeerde Tekin zal in de brief zetten hoe de 
verantwoordelijkheden liggen. Deze taken worden door 
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de gemeente teruggenomen, zoals in de situatie voor het 
OD. De brief schetst de afgelopen twee jaar.

Publiceren op 
Overheid.nl door OD's

NLG 25-11-
2019

Nav Rondvraag van den Heuvel over brief van St. Rust bij 
de Kust  De organisatie had een goed punt over het 
publiceren door de OD’s op overheid.nl. Dat is belangrijk 
voor de herkenbaarheid en de vindbaarheid. 
Gedeputeerde laat dit ambtelijk uitzoeken. Zodra hij het 
antwoord heeft, zal hij de commissie daarover 
informeren.


